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De vaste commissie voor Veiligheid en Justitie heeft over het Jaarverslag 
2013 en de Jaarrekening 2013 van de Nationale politie (Kamerstuk 29 628, 
nr. 453) de navolgende vragen ter beantwoording aan de regering 
voorgelegd. 
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I Vragen bij de geleidende brief  

Nr. Vraag 

1 Op welke manier is gewerkt aan het vergroten van het presterend 
vermogen van de politie? 

2 Welke progressie en resultaten zijn met het vergroten van het 
presterend vermogen van de politie gerealiseerd? 

3 Betreft de lagere uitgave op materieel een structurele verlaging of 
is dit een incidentele meevaller? 

4 Welke doelstellingen van de nationale politie voor het veiliger 
maken van Nederland in 2013 zijn nog niet gehaald? Welke redenen 
liggen aan het niet realiseren van deze doelstellingen ten grond-
slag? 

5 Welke inkoopvoordelen brengt de vorming van de nationale politie 
met zich mee? 

6 Wanneer betalen de inkoopvoordelen zich daadwerkelijk uit en 
wanneer verlopen de oude «onrechtmatige» contracten? 

7 Van welke externe inhuur maakt de nationale politie gebruik, 
gegeven de inrichting van een inhuurdesk die toetst op rechtmatig-
heid? 

8 Welke ontwikkelingen spelen binnen de processen van financieel 
beheer; financiële administratie, personeel, inkoop en huisvesting? 
Liggen deze ontwikkeling op schema en passen zij binnen het 
migratiescenario van twee jaar?

 

II Vragen bij de bijlage: 1 jaar nationale politie, Financiële 
Verantwoording 2013  

Nr. Vraag 

1 Waaruit bestaan de hogere personele lasten bij de nationale politie? 
2 Welke gestegen en niet gecompenseerde sociale lasten worden 

genoemd als hogere lasten? 
3 Wat is de oorzaak van het feit dat de kosten ten opzichte van de 

begroting 24 miljoen euro hoger zijn uitgevallen en dat tevens 4 
miljoen euro meer aan (rijks)bijdragen is besteed en daarom als 
bate verantwoord? 

4 Welke invloed kunnen de uitkomsten van het landelijk functiehuis 
en de lopende bezwaarschriften op de prognose van de politiester-
kte hebben? Wordt bij de meerjarige kwantitatieve en kwalitatieve 
strategische personeelsprognose rekening gehouden met deze 
uitkomsten? 

5 Welke onvoorziene effecten kunnen optreden nu de verwachte 
hogere kosten bij de uitvoering van de Cao 2012–2014 worden 
gedekt door een daarvoor ter beschikking gestelde bijzondere 
bijdrage? 

6 Waaruit bestaat de algemene bijdrage van het Ministerie van 
Veiligheid en Justitie, waarbij uiteindelijk meer is besteed dan 
begroot? 

7 Waaruit bestaat de bijzondere bijdrage van het Ministerie van 
Veiligheid en Justitie en wat is de reden dat deze bijdrage nog niet 
volledig is besteed?
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III Vragen bij de bijlage: 1 jaar nationale politie  

Nr. Vraag 

1 Hoe is de intake en registratie van cybercriminaliteit verbeterd? 
Welke overige maatregelen ter verbetering van de aanpak van 
cybercriminaliteit zijn er nog beoogd? 

2 Is met de extra uitgaven voor 1-1-2 de structurele oplossing 
inmiddels geïmplementeerd? Kan daarbij tevens worden aangege-
ven of het inmiddels mogelijk is om eventuele gemiste gesprekken 
acuut terug te bellen? 

3 Wat is landelijk de stand van zaken met betrekking tot de 
multichannel-aanpak bij aangifte? 

4 Waar lagen in 2013 de prioriteiten van het herziene Aanvalsplan 
Informatievoorziening Politie? Welke projecten zijn uitgevoerd en 
welke doelstellingen zijn gerealiseerd? 

5 Wat is op dit moment de status van het programma Mobiel 
Effectiever Op Straat (MEOS)? Loopt MEOS op schema en hebben 
alle politiemedewerkers de beschikking over een smartphone? 

6 Klopt het dat door het gebruik van smartphones en andere 
apparaten met een mobiele dataverbinding, de beschikbaarheid 
van een mobiele dataverbinding steeds essentiëler is geworden 
voor de veilige uitvoering van het werk van de politie? Zo nee, 
wordt dit wel binnen afzienbare tijd verwacht? 

7 Is er voor het gebruik van mobiele data een mobiel datanetwerk 
beschikbaar voor het politie- en hulpverlenersdomein waarin de 
mobiele dataverbinding voor deze diensten altijd wordt gegaran-
deerd? Zo nee, wordt dit wel binnen afzienbare tijd verwacht? 

8 Klopt het dat in de laatste versie van het Geïntegreerd Meldkamer 
Systeem (GMS) een landelijke koppeling is gemaakt waardoor alle 
meldkamers met elkaar zijn verbonden? Zo ja, is hiermee een 
Nationaal Meldkamersysteem (NMS) niet meer nodig? Heeft de 
laatste versie van GMS alle beoogde functionaliteiten die ook 
waren voorzien bij de NMS? Zo nee, wanneer wordt de implemen-
tatie van NMS verwacht? 

9 Is het bij de huidige infrastructuur voor doven en slechthorenden 
altijd mogelijk 1-1-2 te bereiken, bijvoorbeeld via een telefoon, een 
app of e-sms?
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